
Bestyrelsesmøde 27.02.24 
 

Punkt 1: Valg af ordstyrer: 
 Susanne Tønder. 

 

Punkt 2: Godkendelse af sidste 2 mødereferater: 

 De er begge godkendt. 

 

Punkt 3: Opfølgning på sidste møde: 
 Vil skal stadigvæk finde en dato og deltagere til sporlæggerkursus. 

 Helene er ikke startet som føl hos Grethe endnu. 

DM- regnskabet var ikke færdig ved sidste møde, det er gjort færdig nu, og ved 
første udkast vil Horsens få 2700,- men ved et efterfølgende møde er det 
besluttet, at Horsens skal have alle 5500,- som var hele overskuddet. 

Ove har kommenteret på regnskabet fra DM, ved kreds-generalforsamlingen, om 
muligheden for at kredsen sænker kørepengene. Kredsen vil ikke dække 
kørepenge, pga. underskud i kredsen. Ove fortæller, at der ikke kommer et DM til 
Horsens igen, da det er for meget arbejde for, for lidt penge. 

Ole Surland fra Risskov forslog, at de 100.000 kr. der er sat af til donationer til 
lokalforeningerne, ikke kan doneres i 2024, så kredsen kan dække kørepenge fra 
DM. Dette blev vedtaget, og vi får dermed cirka det halve af 69000,- så omkring 
34000,-. Dog er de ikke kommet endnu.  

I sidste referat er der snakket om et sted at træne agility indendørs om vinteren. 
Den første hal koster 175.000 kr. om året. Jan Trend har kigget på lokale i 
Enggade, den gamle brydeklub, så de er ved at undersøge, om de kan få lov til at 
træne der, men der mangler tilgangsforhold til lokalet, men Jan har lovet at 
undersøge dette. 

 Træningsweekend bliver udsat til foråret 2025, da vi er for sendt ude. 

Punkt 4: Orientering fra formanden og tilsendt materiale: 



Ove er lidt skuffet over, at DcH Horsens ikke kan holde en konkurrence. Han 
mener også det er vigtigt for udviklingen for klubben.  Vil burde godt kunne holde 
en C og B konkurrence.  

Det skal være en mål for 2025 at vi holder en kreds-konkurrence. 

 Vi mangler nogle ildsjæle.  

Kredsinstruktører må max få 500,- når de er ude at undervise i de lokale klubber, 
men Ove er i tvivl om det også gælder når de underviser på uddannelse. 

Der er 3 nye kredsinstruktør under uddannelse.  

Beløbende er sat op, når klubberne er vært ved kredsens arrangementer. 

Aftalen med Dog Coach fortsætter, så medlemmerne får stadigvæk 10%. 

Medlemstallet på landsplan er faldet med1152, men de 500 er pga. rullende 
kontingentet.  Der er overskud i landsforeningen. 

Der er kommet budgetter fra alle udvalgene, der bliver brugt 400.000 kr. mere end 
der er. 

Landsforeningen ved at der mangler lokaleinstruktører, så det vil de gøre noget 
ved.  

Man vil lave en ungdomslejr, i august og september. Der bliver efterlyst 
værtsklubber til at hjælpe med bla. Madlavning.  

DCH Galten har 40års jubilæum d. 24.3.24, og vi er blevet inventeret. Skal vi 
deltage?  

Der er ikke interesse for køb af godbidder. (Bilag tilsendt til mødet.). 

Der er heller ikke interesse for mediehuset. (Bilag sendt til mødet.). 

Vi er blevet spurgt om vi vil være med til at vise Foreningslivet i Horsens d. 8. juni 
2024 

Vi skal overveje om det er noget vi magter.  

Landsforeningen vil gerne have ændret de lokale vedtægter, så alle kan blive 
medlem. Som det er nu, kan de lokale klubber godt, ifølge vedtægterne nægte et 
medlemskab. Der er lidt tvivl om hvorfor denne ændring og hvorfor. Derfor giver 
bestyrelsen Ove og Peter mandat til, at tage beslutningen til Landsmødet. 

Punkt 5: Orientering fra Kasserne. 
 Intet nyt – andet overnævnte fra DM 



 

 

 

Punkt 6: Orientering fra Udvalgene: 
  

Konkurrenceudvalg: 

 Opmærksomhed på første sammenlagte d. 6. april. 

Aktivitetsudvalg: 

 Karina finder på noget til foråret. 

 Bankospil til efteråret. 

Køkkenudvalget: 

 Grethe vil gerne af med sine pølser fra DM.  

Overvejer at holde ”pølseaften” som afslutning på vintertræning, hvis vejret er til 
det. 

Hus og Plads. 

 Intet nyt. 

Træningsleder udvalg: 

 Der mangler stadigvæk instruktører. Der er møde i marts.  

 

Punkt 7: opfølgning på workshop. 
 Vi fik ikke gennemgået det hele ved medlemsmødet som ellers var planlagt.  

 Tina Møllerens mail skal gennemgås til Workshop. 

 Ny dato for opfølgning på workshop: 14.4.24 kl. 11.30 – 15.30 cirka. 

 Susanne sørger for forplejning.  

Punkt 8: Aktivitetskalenderen 2024 
 Susanne laver kalender til klubhuset. 



Punkt 9:Kalenderen fremadrettet: 
 Klubaften d. 2.5.2024 med let anretning. Susanne laver invitation. 

1. sammenlagte i lydighed d. 6.4.24 

Pølser til sidste lørdagstræning. 

Punkt 10: Evt. 
 Vi skal hver især prøve at se, om vi selv kan rette det i klubmodul. 

  

Punkt 11: Næste møde 

 Torsdag 16.maj 2024 – 18.30 

 

 

Ove Porsgaard**  Alice Sønniksen  Peter Unnerup 

 

 

Susanne Tønder  Helene Bech   Grethe Schwartz 

 

 

Ref. Karina Christensen  

  

  

 

  

  

  

  

  

 

  

  



 

 

 

  

 

 

 


